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Abstract (en)
[origin: WO2018121961A1] The invention relates to an arrangement consisting of a plurality of carrier elements (1) for a reagent, which is to be
introduced into a microfluidic device, in particular a flow cell, via the carrier element (1), and consisting of a holder (2) receiving the plurality of carrier
elements (1). According to the invention, the carrier element (1) is fixed by positive fit in all spatial directions by the holder (2), keeping at least one
region (5) of the carrier element (1) which receives the reagent clear.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung aus einer Vielzahl von Trägerelementen (1) für ein Reagenz, das über das Trägerelement (1) in eine
mikrofluidische Einrichtung, insbesondere Flusszelle, einzubringen ist, und aus einer die Vielzahl von Trägerelementen (1) aufnehmenden Halterung
(2). Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass das Trägerelement (1) durch die Halterung (2) unter Freihaltung wenigstens eines das Reagenz
aufnehmenden Bereichs (5) des Trägerelements (1) in sämtlichen Raumrichtungen durch Formschluss festgelegt ist.
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